

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Visualization Analyses of Researches on BIM Technology Abroad**  
(国外 BIM 技术研究的可视化分析)

G. B. WANG, Q. H. CUI.....107

**Transport Model and Life Prediction of Chloride in Concrete under Hot and Humid Environment**  
(湿热环境下混凝土氯离子的输运模型研究及寿命预测)

K. P. ZHAO, Z. M. LIU, J. Z. MAO.....116

**Study of Steel Mega-Frame in High-Rise Steel Residential System**  
(巨型钢框架高层钢结构住宅体系概述)

L. JIAN, W. PING.....125

**Progress of Anti-Explosion and Anti-Impact Material Composite Structure**  
(爆炸、冲击防护材料复合结构研究进展)

Y. S. DAI, J. H. WU, H. D. GONG, N. S. ZHU.....131

**Influence of Mix Proportion Parameters on Cracking Performance of Box Girder Concrete**  
(配合比参数对箱梁混凝土开裂性能的影响)

Y. XIONG, G. Y. MIAO, F. GUO, H. G. QIN.....139

**Research Review on the Performance Degradation of Burnt Prestressed Concrete Bridges**  
(预应力混凝土桥梁过火后性能退化研究综述)

S. PENG, W. Y. YE, Y. X. WANG, F. Y. LI.....147

**Study on Shear Lag Effect of Wide Box Girder Based on Energy Method in Single-Cable-Plane Cable-Stayed Bridge**  
(基于能量法单索面斜拉桥宽箱梁剪力滞效应分析)

D. L. TAN, F. J. QIN.....156

**Analysis of the Design of Drinking Water Security Project in Zhaojun Town of Xingshan County**  
(兴山县昭君镇安全饮水工程设计分析)

G. XU, Z. Y. QIN, H. Y. WANG, Y. WANG, D. L. YANG, J. X. KANG, Y. Z. REN.....163